
 

 

 

 

 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde  

onsdag den 3. december 2014 

 

 

1. Bemærkninger til det udsendte referat. 

Alle fremmødte skal nævnes i referatet 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt. 

 

3. Elevrådet Orientering om Eat-ordningen. Eleverne synes de har haft ultimativ indflydelse på 

indretningen af Eat-loungen. Eleverne fra 8. og 9. årgang er den gruppe af elever, der får 

brugerrettigheden, så de har været med i den sidste del af planlægningen 

 

4. Ordensregler og værdiregelsæt 

Med få korrektioner vedtages værdiregelsættet. 

Reglerne træder i kraft efter juleferien. Forældrene skal orienteres når værdiregelsættes på 

skoleporten. 

Lejrskolereglerne fjernes som selvstændigt punkt på Skoleporten. 

Regelsættet evalueres på maj mødet. 

 

5. Endelig godkendelse af principper understøttende undervisning 

Principperne om understøttende undervisning blev vedtaget. Principperne er gældende fra nu 

af. Principperne implementeres i kommende årsplaner. 

 

6. Bestyrelsens udtalelse om fremtidens fritidstilbud  

Steen orienterede om forældreudtalelse. Det blev besluttet at sende denne til det politiske 

niveau efter tilføjelser, som fremkom på mødet. Inden udtalelsen sendes videre skal det 

sendes til bestyrelsen til orientering. 

 

7. Ferieplan fremlæggelse og evt godkendelse 

Ferieplanen blev godkendt  

 

8. Meddelelser 

• Orientering om byggeriet og renovering   

Axel orienterede om byggeriet. Der er skred i processerne, vi får hjælp fra 

brandmyndighedernes bemærkninger til loft, vinduer og døre.  

• Reformen blev ikke nået 

• Forældrebank 



 

 

Forældrebanken prøvetestes af Mogens, Steen med hjælp fra Hans Henrik. Mogens 

arbejder videre med udarbejdelse af en vejledning. Christinas skriv indgår i det 

samlede materiale på nettet. 

 

• Status i forbindelse med reformen: Forslag til evalueringspunkter til arbejdsdag til 

den 1. januar.  

Blev ikke nået 

 

9. Eventuelt  

Tine orienterede om, at hun til dialogmødet for forældrebestyrelser fandt inspiration i 

Langelinie Skolens bestyrelsesarbejde. 

Ligeledes var der en inspirerende bevægelsesoplægsopholder. 

 

Mvh 

Kirsten 

 

 

 


